

Title (en)
CLAMPING DEVICE.

Title (de)
KLEMMANORDNUNG.

Title (fr)
PINCE A HABITS.

Publication
EP 0246285 A1 19871125 (EN)

Application
EP 86906725 A 19861120

Priority
AU 360085 A 19851127

Abstract (en)
[origin: WO8703345A1] A clamping device which may be used as a clothes peg. The device comprises two portions (12 and 14) which have hubs (18) joined together to form the device. The portions have ribs (20) and peaks (22) which face one another and the portions (12 and 14) define a peripheral space S about the device. The ribs (20) and peaks (22) assist in gripping clothing (50) when the clothing is clamped to a line (100) by the device.

Abstract (fr)
Une pince à habits pouvant être utilisée comme pince à linge comprend deux parties (12 et 14) munies de moyeux (18) joints afin de former ladite pince. Lesdites parties (12 et 14) sont pourvues de nervures (20) et de crêtes alignées et définissent un espace périphérique (S) autour de la pince. Les nervures (20) et les crêtes (22) contribuent à pincer l'habit (50) lorsque celui-ci est fixé à un étendoir (100) par ladite pince.

IPC 1-7
F16B 2/22; F16B 2/24; D06F 55/00

IPC 8 full level
D06F 55/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
D06F 55/00 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8703345A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8703345 A1 19870604; EP 0246285 A1 19871125

DOCDB simple family (application)
AU 8600351 W 19861120; EP 86906725 A 19861120